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报名详情
请联系中总秘书处

黄淑榆
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微信      ：SuetYee_0217

MORE INFORMATION
Please contact ACCCIM Secretariat
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WeChat ID ：SuetYee_0217













标准展位  STANDARD BOOTH  RM23,000.00       

展区                        :食品与农产品 
Exhibition Area :Food & Agricultural Products




*其他展区展位将由展会方自行分配
the booth(s) in other exhibition areas will be
allocated by the organiser itself. 




其他展区
Other Exhibition Area

中总馆（马来西亚）
ACCCIM Pavilion (Malaysia)

标准展位  STANDARD BOOTH  RM16,000.00       



马来西亚中华总商会(中总)
THE ASSOCIATED CHINESE CHAMBERS OF COMMERCE 
AND INDUSTRY OF MALAYSIA (ACCCIM)

马来西亚中华总商会 (简称中总) 是马来西亚国内华裔商会的联合总机构 。

成立于 1921 年 7 月 2 日 中总共有 17 个基本会员 分布在马来西亚国内 13 个
州及联邦直辖区 。 中总基本会员直接和间接会员总数超过 11万名代表马来西
亚华人公司 、 商家及各行业团体 。 中总会员也包括杰出会员 、 团体会员以
及近8 千名青商会员 。

The Associated Chinese Chambers of Commerce and Industry of
Malaysia (ACCCIM) is the national level organisation of the Chinese
chambers of commerce in the country.

Founded on 2nd July 1921, ACCCIM has 17 Constituent Members
located separately in the 13 states and Federal Territories of Malaysia.
Direct and indirect membership of all Constituent Members are well
over 110,000, representing Malaysian Chinese companies, individuals
and trade associations in particular and the Chinese business
community in general. Membership of ACCCIM include Eminent
Members, Associate Members, and around 8,000 young
Entrepreneurs.

中总在马来西亚国际贸易及工业部和中华人民共和国驻马来西亚大使馆的支持下，已经连续五年

组织参展企业及采购商参加在上海举办的中国国际进口博览会(进博会)。在2023年，中总将再度
参展“第六届中国国际进口博览会”并组织代表团赴会，为大马商家提供国际投资平台和机会， 协
助企业促销产品和服务到海外市场。

中总将于进博会之“食品及农产品展区”展区设立中总馆（马来西亚），目标54个展位。

符合条件者，可申请市场开发援助金 (MDG) 。由于展位有限，中总敬请有意参展进博会的会员
商家尽速向中总预定展位同时缴付全额展位费，食品及农产品展区标准展位的展费为

RM23,000.00。鉴于条款诸多局限，进博会要求先审批参展企业名单。若进博会不接受贵公司申
请，中总将退还有关费用 。

进博会也设有其他展区，其他展区标准展位的展费为 RM16,000.00。中总可以引荐参展，唯其
他展区展位将由展会方自行分配。

Supported by the Ministry of International Trade and Industry of Malaysia (MITI) and the
Embassy of the People’s Republic of China in Malaysia, ACCCIM has participated in the
China International Import Expo (CIIE) for consecutive five years. In 2023, we will
continue to participate and organize a delegation to partake in the 6h CIIE in the hope to
provide an International platform and greater opportunities for Malaysian companies to
promote their products and services to the global market.

ACCCIM will be setting up ACCCIM Pavilion (Malaysia) with 54 booths at the Food
Agricultural area in CIIE.

Eligible companies are entitled to claim Market Development Grant (MDG). Booths are
limited, interested companies are kindly requested to register with ACCCIM as soon as
possible. The standard booth fee for Food and Agricultural area is RM23,000.00. In view
that there are numerous rules and regulations set by the organiser, the organiser is
required to review the application upon registration. ACCCIM will refund the booth fees
if the company application is rejected by the organizer.

CIIE includes other exhibition areas, the standard booth fee for the Other area is
RM16,000.00.ACCCIM can refer companies to participate in the exhibition, but the
booth(s) in other exhibition areas will be allocated by the organiser itself. 

中总馆（马来西亚）
ACCCIM PAVILION (MALAYSIA)
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